



## Заказ куличей и пасох в 2025 году

**Наш магазин начнет распродажу куличей и пасох 23 марта в 7 часов вечера.**

Заказать кулич «Богатырь» вы можете уже сейчас.

В этом году будет изготовлено 4 кулича «Богатырь».

Заказы будут приниматься до 7 апреля.

**Выдача заказов: 13 апреля** с 12 до 2 часов дня и **19 апреля** с 1 до 2 часов дня.

Количество куличей и пасох в этом году **ОСОБЕННО ограничено.**

Мы будем обновлять количества в интернет-магазине каждый понедельник.

Также через наш интернет-магазин вы можете оплатить

**Детский класс по украшению куличей** и/или заказать **детский набор для украшения.** Класс состоится, как обычно, во время Предпасхального базара.



## Ordering kulich and cheese pascha in 2025

**Our store will start the kulich and pascha sale on March 23 at 7 PM.**

You can already place an orders for the Epic-sized kulich "Bogatyр".

This year 4 kulich "Bogatyр" will be made. Orders will be accepted until **April 7.**

**Order pick-up: April 13th**, Palm Sunday, from 12 noon to 2 pm and on **April 19th**, from 1 to 2 pm.

The quantity of kulich and cheese pascha is **PARTICULARLY limited this year.**

The inventory will be updated every Monday.

Additionally, one can pay for the children's **Kulich Decorating Class** at our online store or order a **child's kulich decorating set** to take home. The class will take place, as usual, during the Pre-Paschal Sale.

Наш интернет-магазин:

Church's online store:



<https://holyeiphanychurch.myshopify.com/>